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Z A P I S N I K 
redne seje sveta staršev v šolskem letu 2021/2022 

 
Sestanek je potekal v torek, 31. 5. 2022, ob 17.00 uri v veznem hodniku. Prisotnih je bilo dvaindvajset 
staršev, odsotnih pet.  
 
Ostali prisotni: ravnateljica Nataša Grošelj, Romana Mumelj – vodja Podružnične šole Kisovec, 
Manca Pišek – vodja Podružnične šole Šentlambert, skrbnica učbeniškega sklada Jana Herman, 
svetovalna delavka Bojana Slekovec in zapisnikarica Marjana Jerman. 
 
Predsednica sveta staršev je prisotne pozdravila, ugotovila, da je svet staršev sklepčen. Prebrala je  
 
dnevni red: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika redne seje sveta staršev; 
2. Soglasje sveta staršev k cenam delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko leto 

2022/2023 (predstavitev Jane Herman, skrbnice učbeniškega sklada); 
3. Mnenja, vprašanja in pobude staršev; 
4. Razno. 

 
SKLEP: Člani sveta staršev so potrdili dnevni red. 
 
K1. Predsednica sveta staršev je povedala, da je bil zapisnik seje, ki je potekala 22. 3. 2022, vsem 
članom poslan po elektronski pošti. Vprašala je, ali ima kdo pripombo na zapisnik. Prisotni so se z 
zapisnikom strinjali, pripomb nanj ni bilo.  
 
SKLEP: Člani sveta staršev so se z zapisnikom z dne 22. 3. 2022 strinjali in ga potrdili. 
  
K2. Knjižničarka je v skladu s Pravilnikom o upravljanju učbeniškega sklada prisotne seznanila s 
cenami delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko leto 2021/2022, ki jih mora Svet staršev 
potrditi. Povedala je, da delovne zvezke in učna gradiva za 1., 2. in 3. razred financira Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost in šport. Od 4. do 9. razreda pa delovne zvezke plačajo starši sami, medtem 
ko si učbenike učenci lahko izposodijo brezplačno iz učbeniškega sklada. Seznami šolskih potrebščin 
bodo objavljeni na šolski spletni strani. 
 
Zastavljeno je bilo vprašanje, zakaj morajo učenci v 3. triadi kupiti učbenik za angleščino. 
Ravnateljica je povedala, da učenci v te učbenike pišejo, zato se šola s starši dogovori, da jih kupijo, 
saj popisanih učbenikov šola ne more vzeti v odkup in jih imeti v učbeniškem skladu za izposojo 
drugim učencem. Definicijo, katero gradivo je učbenik ali delovni zvezek, določi avtor oziroma 
založnik. 
 
Zastavljeno je bilo vprašanje, zakaj prihaja do razlik pri cenah delovnih zvezkov in učbenikov na 
posameznih šolah. Prav tako je bilo postavljeno vprašanje, kaj se zgodi v primeru, da svet staršev ne 
poda soglasja k izbranim delovnim zvezkom in učbenikom. 
 
Ravnateljica je povedala, da šola vsako leto pošlje podatke o cenah delovnih zvezkov in učbenikov na 
aktiv združenja sveta staršev. Po tako zbranih podatkih naša šola ne spada med najcenejše, kakor 
tudi ne med najdražje šole glede na cene učbenikov in delovnih zvezkov. 
Ravnateljica je še povedala, da je učitelj pri svojem delu avtonomen, zato sam izbira učna gradiva. 
Poudarila je, da učitelji na posameznih aktivih skupaj poskušajo izbrati takšna učna gradova, ki so 
otrokom prijazna. V letošnjem letu kar nekaj učiteljev pri svojem delu uporablja samostojne delovne 
zvezke. Z njimi laže izvajajo diferenciacijo.   
Nadalje so se samostojni delovni zvezki izkazali za zelo uporabne, saj imajo tako sestavine 
delovnega zvezka, učbenika, vsebujejo miselni vzorec, povzetek itd. 
Prav tako je poudarila, da se je s tem, ko so uvedli samostojne delovne zvezke, zmanjšala teža 
šolskih torb.  
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Samostojni delovni zvezki ostanejo učencu, tako da vanje lahko piše. V učbenike, izposojene iz 
učbeniškega sklada, pa učenci ne smejo pisati, saj jih morajo vrniti.   
 
Postavljeno je bilo vprašanje, koliko učenci dejansko uporabljajo delovne zvezke in samostojne 
delovne zvezke oziroma koliko so slednji »popisani«.  
 
Ravnateljica je povedala, da bi morali biti samostojni delovni zvezki oziroma delovni zvezki izpolnjeni 
vsaj polovico. Dodala je, da naloge niso obvezne, zato nekateri otroci nimajo rešenih vseh. 
 
Predstavnica staršev je povedala, da je znesek nakupa delovnih zvezkov in potrebščin kot enkraten 
znesek visok, vendar, če ga razdelimo na 10 mesecev, le-ta ni tolikšen. Prav tako je menila, da 
moramo zaupati v strokovnost učiteljev in pri tem zagovarjati kakovostno učenje. 
 
Starši so imeli pomislek glede uporabnosti in smotrnosti uporabe tako delovnih zvezkov kot tudi 
samostojnih delovnih zvezkov. 
Podan je bil predlog o zmanjšanju nakupa samostojnih delovnih zvezkov in delovnih zvezkov, da se 
za naslednje šolsko leto 2023/2024 preveri, ali so delovni zvezki res potrebni ali bi se jih dalo 
nadomestiti. 
Ravnateljica je obljubila, da bo o predlogu staršev seznanila učitelje.  
 
Podana je bila pobuda, ali je možno preverti, ali bi bil nakup delovnih zvezkov cenejši, če bi skupni 
nakup organizirala šola.  
Ravnateljica je povedala, da se bo šola o tem pozanimala pri različnih ponudnikih. O poizvedbah bo 
obveščena predsednica sveta staršev, ki bo nadalje obvestila vse člane sveta staršev. 
 
Predsednica sveta staršev je nato vprašala starše, ali dajejo soglasje k izbranim delovnim zvezkom in 
drugim učnim gradovom, ki jih bodo učitelji uporabljali pri pouku v šolskem letu 2022/2023. 
ZA soglasje je glasovalo 16 staršev, 5 staršev je glasovalo proti, en starš ni glasoval. 
 
SKLEP: Svet staršev je dal soglasje k izbranim delovnim zvezkom in drugim učnim gradivom, 
ki jih bodo učitelji in udeleženci izobraževanja uporabljali pri pouku v šolskem letu 2022/2023 
na OŠ Toneta Okrogarja.  
 
 
K. 3 in K. 4  
Zastavljeno je bilo vprašanje, ali bi bilo mogoče za naslednje šolsko leto urnike pouka objaviti pred 1. 
9. 2022. 
Ravnateljica je povedala, da se urniki spreminjajo. V primeru, da delavec dobi službo bližje doma, je 
treba dobiti za njegovo delovno mesto novega delavca. Trenutno na trgu delovne sile ni delavcev, ki 
bi jih potrebovali, zato je včasih treba urnik tik pred zdajci spremeniti. Obljubila pa je, da bo urnik 
staršem dostopen vsaj dan ali dva pred začetkom šolskega leta.  
 
Starši so izpostavili težo šolskih torb. Podan je bil predlog, da učitelji učencem povedo, kaj naj 
prinesejo naslednji dan v šolo. 
Ravnateljica bo o tem govorila z učitelji. 
 
Postavljeno je bilo vprašanje, zakaj je imel avtobus za Gardaland zamudo. 
Ravnateljica je povedala, da je s strani prevoznika prišlo do napake, zato se je voznik na avtobusu 
vsem prisotnim opravičil.  
 
Nadalje je bilo zastavljeno vprašanje, ali bodo učenci prejeli strošek prevoza na kolesarski izpit na 
položnici. 
Strošek prevoza na poligon, kjer so otroci opravljali kolesarski izpit, bodo prejeli po položnicah. 
 
Nadalje je enega od staršev zanimalo, kakšna bo cena končnega izleta za 7. razred. 
Ravnateljica je odgovorila, da cena ostaja takšna, kot so jo prejeli. 
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Zastavljeno je bilo vprašanje, ali bi lahko otroci, ko gredo na izlet, namesto vode dobili sok. 
Ravnateljica je povedala, da je voda bolj zdrava kot sok. Za 2 dcl soka lahko učencu ponudimo 0,5 
dcl vode za isto ceno.  
 
Predsednica sveta staršev je povedala, da se je nanjo obrnilo nekaj staršev z vprašanjem glede 
članka v ZON-u. Članek govori o nasilju na šolah, starše pa je zmotila fotografija naše šole nad 
člankom. Starše zanima, kaj se na šoli dogaja. 
Ravnateljica je povedala, da je z uredništva ZON-a prejela vprašanja, na katera je odgovorila.  
Po novih normativih in standardih za delovno mesto svetovalnega delavca šoli pripada povečan 
obseg tega delovnega mesta, zato smo dodatno zaposlili svetovalnega delavca s terapevtskimi 
izkušnjami. Ta dodatno pomaga pri delu z učenci, ki potrebujejo svetovanje.  
Ta članek ni izšel zato, ker bi na naši šoli imeli nasilje. Tiste probleme, ki pa se pojavijo, na šoli 
rešujemo in so obvladljive. Je pa ravnateljica poudarila, da se na šoli – podobno kot po drugih šolah 
po Sloveniji –, opaža porast uporabe Wiip cigaret (neke vrste elektronskih cigaret). Razredniki so o 
tem že spregovorili na razrednih urah. 
 
Zastavljeno je bilo vprašanje, kako je s pobiranjem denarja za darila učiteljev.  
Podan je bil predlog, da bi učenci narisali sliko in jo na koncu leta podarili učitelju v zahvalo. 
Ravnateljica je povedala, da se glede zbiranja denarja za darilo za učitelja učenci dogovorijo med 
seboj.  
Nekateri starši so to potrdili in dodali, da gre pri zbiranju denarja za učitelja – razrednika za majhne 
vsote – 1 € ali 2 €. Mnogi otroci od svoje žepnine za to prispevajo sami, tako da starši niti ne vedo za 
to. Sicer pa menijo, da je zbiranje na prostovoljni bazi. Kdor ne more prispevati, mu ni treba.  
Ravnateljica je povedala, da morajo vsa darila, ki bi bila večje vrednosti, učitelji prijaviti. 
 
Podana je bila pripomba glede razlage fizike. Eden od staršev meni, da bi bilo mogoče fiziko 
učencem predstaviti na zanimiv način.  
Ravnateljica je povedala, da je bil učitelj fizike, kot drugi učitelji, hospitiran, in meni, da dobro razlaga. 
Ker je bila že nekajkrat izpostavljena kakovost razlage omenjenega učitelja, je ravnateljica povedala, 
da je že opravila razgovor z učiteljem in ga na to opozorila. V tem letu se je pri tem učitelju pojavilo 
veliko neutemeljenih obtožb (igranje šaha med uro in nenehna uporaba telefona med urami s strani 
učitelja). Glede šaha in uporabe telefona je ravnateljica povedala, da trditve ne držijo. Meni, da ima 
učitelj fizike drugačen način poučevanja.  
Obljubila je, da se bo z učiteljem o tem ponovno pogovorila. 
 
Predsednica se je na koncu prisotnim zahvalila za udeležbo. 
 
Sestanek se je zaključil ob 18.42. 
 
 
Zapisala:                                                                                     Predsednica sveta staršev: 
Marjana Jerman                                                                          Emanuela Škalonja 
 
Zagorje ob Savi, 31. 5. 2022 
 
 


